
 

Protokoll fra styremøte i Raseklubb for dansk/svensk gårdshund, Onsdag 8 Januar 

2025  

 

Til stede: Marit H Autrey (leder), Elinor Gran (n leder), Mette Merg, Tonje Holm Aaseskjær og 

Ann-Sophie Myklebust 

Forfall: Grete Gade (1.vara) Jobb til kl 20, Marie Nordskogen (2.vara). 

Sekretær: Ann-Sophie Myklebust  

Sted: Teams 

Tilstede på sak 1/25 - 2/25 - 3/25 4/25 
Camilla Horvei og Signe Jensen 

Dagsorden                                 

 • Godkjenning referat forrige styremøte 

• Økonomisk status pr 31.12.2024 gjennomgang neste møte 

 

Sak 1/25    Gjennomgang av nye avlsanbefalinger  

 Alvsrådet har oversendt 1.utkast og presenterte disse, Styret ønsker å sende dette ut på 

høring og ber derfor avlsrådet tilføye begrunnelser for evnt ending. 

Avslrådet oversender dette før neste styremøte. 

 

Vedtak:  Utsette til neste møte 

 

Sak 2/25 Dommer kommende rasetreff 26 og 27 

Styret ber avlsrådet stille inn et forslag før neste møte 

Vedtak: Sak utsatt 

 

Sak 3/25 Avlsseminar 2025 

Representanter fra avlsrådet deltar. 

Camilla la fram hva de har på planen, men jobber med å sette et fullt program 

Gjennomgang av oppdretterseminar og budsjett for seminaret 



Vedtak: Styret tar info til etterretning og ser fram til helgen og programmet. 

Budsjettramme for seminaret gjennomgått, og styret har fastsatt en støtte til deltagere 

på henholdsvis 1000,- for full seminar deltagelse og 500,- i støtte for dagpakker. 

 

Sak 4/25 Årsmøteforslag 

    Styret ønsker avslrådets innstilling å endre på HD anbefaling fastsatt av årsmøtet 2023. 

Vedtak: Avlsrådet gir styret sin innstilling til neste styremøte 

 

Sak 5/25 Lovendringer - se oversendt mail 

NKK pålegger oss å oppdatere lovene i tråd med sin lovmal.  Alle må lese igjennom utkast 

slik at endelig forsalg fastsettes på neste styremøte. 

Vedtak: til etterretning, neste møte 

 

Sak 6/25 Årsmøteforslag  -Kontingent 2026 

Kontingent må fastsettes for 2026. Siden kontingent har stått uendret i mange år, innstiller vi 

på en økning fra 300 til 350 kroner hov hovedmedlem. Hustandsmedlem uendret, 

 Vedtak: Styret innstiller på at medlemskontingent fra 300 til 350 

 

Sak 7/25  Årsmøteforslag - Budsjett 2025 

Marit sender utkast til budsjett 

Vedtak: Sendes styremedlemmene til gjennomsyn og kommentar. 

 

 

NYTT STYREMØTE ONSDAG 15/1 KL 19 


